
Besvarelse af spørgsmål nr. 15 til L 70, som Kommu-
naludvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 17. maj 2005

Spørgsmål 15:
"Finder ministeren, at et skattecenter med 22.000 årlige personlige hen-
vendelser er bæredygtigt? I de 22.000 henvendelser er ikke indregnet hen-
vendelser vedrørende inddrivelsesopgaven."

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra 
Skatteministeriet, der har oplyst følgende: 

”Beslutningen om antallet af skattecentre og placeringen heraf er baseret 
på en samlet vurdering af en række hensyn, herunder ikke mindst hensynet 
til en effektiv skatteforvaltning og muligheden for at etablere stærke faglige 
miljøer.”

Jeg kan i øvrigt henvise til min besvarelse af L 70 – spørgsmål 13.
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